
PROTOKÓŁ Nr vill/2025
z obrad VIII Sesji Rady Gminy Krasnosielc

z dniu 28 stycznia 2025 r.

PUNKT 1.

Obrady rozpoczęłysię o godz. 10:00 — zakończyły o godz. 11 :18.

Obrady otworzyła PrzewodniczącaRady Gminy Ewa Grabowska.
Następnie przywitała radnych oraz zaproszonych gości:
Wójta Gminy — Pawła Ruszczyńskiego
Sekretarza Gminy — Grażynę Rogala
Skarbnika Gminy — MirosławęWaszczak
oraz wszystkich biorących udział w sesji.

PUNKT 2.

Odbyło się sprawdzenie listy obecności.

(Załącznik Nr I do protokołu, załącznik 2 szczegółowalista obecności)

PUNKT 3.

Przewodnicząca stwierdziła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 12

radnych, co stanowi quorum, wobec czego wszystkie podjęte uchwały będąprawomocne.

PUNKT 4.

Przewodniczącazwróciła się do radnych, czy mają uwagi do proponowanego porządku obrad.

Radni nie zgłosili wniosku.
Przewodniczącaprzedstawiła porządek obrad i zwróciła się o jego zatwierdzenie.
Głosowanie za przyjęciem porządku obrad:

za— 12, przeciwnych — 0, wstrzymujących — 0.

(załącznik Nr 3 do protokołu)

Porzgdek został przyjęty w brzmieniu:

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.

8.

Otwarcie obrad sesji.
Sprawdzenie obecności .

Stwierdzenie prawomocności obrad.
Przedstawienie i przegłosowanie ewentualnych zmian w porządku obrad sesji.
Zatwierdzenie protokołu z obrad VI Sesji.
Zatwierdzenie protokołu z obrad VII Sesji.
Informacja Wójta Gminy z realizacji zadań i wniosków w okresie między sesjami.
Pytania i odpowiedzi na interpelacje radnych.
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PUNKT 7.

Wójt przestawił najważniejsze informacje z okresu od ostatniej sesji:
- 6 stycznia odbył się w Krasnosielcu I Orszak Trzech Króli, Wójt złożył podziękowania
wszystkim organizacjom i osobom, które przyczyniły się do realizacji tego wydarzenia.

9 stycznia w Komendzie Powiatowej Policji w Makowie Maz. nastąpiło pożegnanie

dotychczasowego komendanta Pana Andrzeja Dziadaka, który został oddelegowany do pracy
na stanowisku komendanta powiatowego do Komendy w Przasnyszu. Nowym komendantem

w Makowie został powołanyPan Andrzej Rydzewski.
- 15 stycznia rozpoczęłysię prace odbiorowe przy budynku nowego Ośrodka Zdrowia w
Krasnosielcu. Jednocześnie trwają prace nad opracowaniem wzoru konkursu na "najęcie
ośrodka zdrowia.
- 22 stycznia odbyła się kontrola z urzędu marszałkowskiego przed wypłatą środków po
realizacji przebudowy drogi gminnej relacji Raki — Bagienice Folwark. Kontrola wypadła
pozytywnie.
- rozpoczęłysię prace remontowe budynku GOK,
- trwają prace drogowe przy przebudowach dróg gminnych żwirowych tj. do miejscowości
Pieczyska i dwa odcinki w Nowym Sielcu.
- wkrótce rozpoczną się prace modernizacyjne na odcinku drogi wojewódzkiej (od mostu w
kierunku Łazów). Firma chce jak najszybciej wykonać konstrukcje drogi od młynuw kierunku
Łazów, dlatego też dany odcinek będziecałkowicie zamknięty i zostaną wprowadzone objazdy.

O terminach objazdów mieszkańcy będąwcześniej poinformowani.
Na przebudowę drogi wojewódzkiej w miejscowości Amelin wkrótce ma być ogłoszony
przetarg.
- rozstrzygnięto przetarg i podpisano umowę z firmą RDF z Ostrołęki na odbiór, transport i
unieszkodliwianie odpadów komunalnych. Koszt odbioru 1 tony odpadów wynosi 1200 zł,
odpadów segregowanych 932 zł.
- ogłoszonoprzetarg na opracowanie planu ogólnego gminy Krasnosielc. Wpłynęła tylko jedna
oferta od firmy EQD Góra Projekt Kowalski Góra s.j.z Gdańska za kwotę 237 390,00 zł.
Termin opracowania planu określono w umowie na 15 miesięcy od daty podpisania umowy z

firmą.
- w miesiącu kwietniu zostaną zakończone prace modernizacyjne przy przebudowie SUW w
DrążdżewieMałym.
- w najbliższych dniach ogłoszony zostanie przetarg na budowę żłobka w Krasnosielcu w
ramach programu Aktywny Maluch.

PUNKT 8.

Przewodnicząca zwróciła się o zgłaszanie pytań.

Sołtys z Przytuł odnosząc się do objazdu podczas modernizacji drogi wojewódzkiej
zaproponował,aby postawić zakaz objazdu przez miejscowość Zaroże.

PUNKT 9.

Przewodniczący komisji przedstawili krótką informacje z odbytych posiedzeń.
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PUNKT 21.

Przewodniczącapodziękowała wszystkim za udział w obradach sesji i obrady VIII Sesji Rady
Gminy Krasnosielc uznałaza zakończone.

Protokołował

Mał orzata Janowska

Przewodnic y Rady Gminy

Ewa rabowska
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PUNKT 10.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/61/2019 Rady Gminy Krasnosielc z dnia
27 września 2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania dodatków nauczycielom

zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Krasnosielc.

Za przyjęciem uchwały głosowało12 radnych.
(załącznik Nr 6 do protokołu)

PUNKT 11.

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Krasnosielc dla obszarów położonych w części
obrębugeodezyjnego Wólka Drążdżewska, Pienice, Krasnosielc i Nowy Sielc.
Za przyjęciem uchwały głosowało12 radnych.
(załącznik Nr 7 do protokołu)

PUNKT 12.

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzeniawyborów w sołectwie Niesułowo.

Za przyjęciem uchwały głosowało12 radnych.
(załącznik Nr 8 do protokołu)

PUNKT 13.

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw

obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji
obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych oraz formalnych wymogów, jakim muszą
odpowiadać składane projekty.
Za przyjęciem uchwały głosowało12 radnych.
(załącznik Nr 9 do protokołu)

PUNKT 14.

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich
położonych na terenie Gminy Krasnosielc.

Za przyjęciem uchwały głosowało12 radnych.
(załącznik Nr 10 do protokołu)

PUNKT 15.

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków
komunikacji elektronicznej.
Za przyjęciem uchwały głosowało12 radnych.
(załącznik Nr 1 1 do protokołu)
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PUNKT 16.

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Makowskiemu
Za przyjęciem uchwały głosowało12 radnych.
(załącznik Nr 12 do protokołu)

PUNKT 17.

Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi w 2025 r.
Za przyjęciem uchwały głosowało12 radnych.
(załącznik Nr 13 do protokołu)

PUNKT 18.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krasnosielc na 2025 r.
Za przyjęciem uchwały głosowało12 radnych.
(załącznik Nr 14 do protokołu)

PUNKT 19.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krasnosielc na
lata 2025 - 2030.
Za przyjęciem uchwały głosowało12 radnych.
(załącznik Nr 15 do protokołu)

PUNKT 20.

Wwolnych wnioskachpani Skarbnik wyjaśniła sołtysom zasadny otrzymywania diety za udział

w posiedzeniach sesji, jednocześniezwracającsię z prośbą o złożenie oświadczenia z numerem
konta bankowego, na który dana dieta ma być przekazywana.

Sołtys z Przytuł zapytał co to jest fundusz sołecki, czy wieś może wykorzystać dane środki na
swoje potrzeby.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że do 31 marca Rada Gminy podejmuje uchwałęw sprawie funduszu
sołeckiegona rok następny. Jeżeli Rada Gminy podejmie uchwałę, że fundusz ma być w danym
roku wówczas gmina do końca lipca przedstawia sołtysom na podstawie dochodów z
poprzednich lat kwoty, które dane sołectwo ma do rozdysponowania. W ostatnich latach w
naszejgminie nie było funduszu sołeckiego. Ustalenia sątakie, żejeżeli w danym sołectwie są
potrzeby to w uzgodnieniu z panem Wójtem są one w miaręmożliwości realizowane.
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